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Już jutro zespół Primavery podejmie w Trigorii drużynę Pescary. Giallorossi

spróbują powrócić na ścieżkę zwycięstw po derbowym remisie z Lazio.

Między innymi o meczu mówił w wywiadzie dla Infopress trener Alberto De

Rossi. 

 

- Musimy spróbować znaleźć regularność w czasie spotkań, fizycznie nie jesteśmy

najsilniejsi, jednak na poziomie jakościowym mamy wokół niewielu rywali. Jednakże

jesteśmy spokojni, gdyż chłopcy, jak nigdy wcześniej, posiadają niesamowite

rezerwy do rozwoju. Pescara jest jednym z tych zespołów, które grają otwartą piłkę,

ofensywną, nie boją się. Być może będziemy mieli więcej przestrzeni na boisku, ale

w tym samym momencie również więcej trudności. Na pewno zobaczymy w Trigorii

piękne spotkanie.

 

O obecnym stanie kadry mówi:

- Jesteśmy bardzo zadowoleni, nie było łatwym przewidzieć co się wydarzy, gdy

zaczynaliśmy praktycznie od zera: wielu chłopaków odeszło grać na wypożyczenia,

inni dołączyli do pierwszej drużyny. To powód do dumy. Obecny sezon?

Zrównoważony, nieprzewidywalny. W każdym meczu może zdarzyć się wszystko,

trochę jak w Serie A czy B. Szczerze mówiąc, podobają mi się dużo bardziej otwarte

mistrzostwa, gdzie nie dominuje nikt od początku do końca.
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